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ZAPISNIK 
 sa 1. sjednice Odbora za financije 

 
Prisutni članovi Odbora: Dorino Rajković, Bojan Batelić,  Diego Čekada, Tanja Pejić, Siniša 
Novak, Jasminka Radolović. 
Odsutni član Odbora:  Nada Išin. 
Ostali prisutni: Marija Kadoić Balaško, pročelnica Upravnog odjela za proračun, financije i 
društvene djelatnosti. 
 
Nakon usvajanja Dnevnog reda, Dorino Rajković, predsjednik Odbora, prelazi na Dnevni red: 
  
1. Razmatranje Prijedloga Trećih Izmjena i dopuna Proračuna Grada Labina Labina za 

2017. godinu i projekcije za 2018. i 2019. godinu 
2. Razmatranje Prijedloga Drugih Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa za 2017. 

godinu s projekcijom za 2018. i 2019. godinu.  
3. Razno. 

 
 
AD.1. 
 
Dorino Rajković, predsjednik Odbora, daje riječ Mariji Kadoić Balaško za uvodno izlaganje na 
temu  točke Dnevnog reda.  
U toku diskusije članica Odbora Jasminka Radolović izjavila je da ne može podržati Prijedlog 
Trećih Izmjena i dopuna Proračuna Grada Labina za 2017. godinu i projekcije za 2018. i 
2019. godinu iz razloga što je na kapitalnom projektu „Uređenje ulaza u Rabac“ smanjeno 
1.000.000 kn za izvođenje građevinskih radova, a isto nije povećano u projekciji za 2018. 
godinu.  
Marija Kadoić Balaško, pročelnica je na to odgovorila da se prilikom predlaganja nije 
mijenjala projekcija za 2018. godinu, a u toku je izrada Proračuna za 2018. godinu u kojem 
će ti radovi biti sigurno planirani.    
 
Kao rezultat diskusije definiran je slijedeći  
 
 

ZAKLJUČAK 
 
Odbor za financije prihvaća Prijedlog Trećih Izmjena i dopuna Proračuna Grada Labina 
Labina za 2017. godinu i projekcije za 2018. i 2019. godinu te predlaže Gradskom Vijeću da 
istog razmotri i usvoji. 
 



GLASOVANJEM: 5 „ZA“ i 1 „PROTIV“. 
 
AD.2. 
 
Dorino Rajković, predsjednik Odbora, daje riječ Mariji Kadoić Balaško za uvodno izlaganje na 
temu  točke Dnevnog reda.  
Pročelnica je objasnila vezu između Strategije razvoja Grada Labina, Plana razvojnih 
programa i Proračuna, odnosno da su prioriteti iz Strategije planirani u Planu razvojnih 
programa, kao i u Proračunu Grada Labina.  
Isto kao i pod AD.1. članica Odbora Jasminka Radolović izjavila je da ne može podržati 
Prijedlog Drugih izmjena i dopuna Plana razvojnih programa za 2017. godinu s projekcijama 
za 2018. i 2019. godinu iz razloga što je na kapitalnom projektu „Uređenje ulaza u Rabac“ 
smanjeno 1.000.000 kn za izvođenje građevinskih radova, a isto nije povećano u projekciji za 
2018. godinu.  
 
Kao rezultat diskusije definiran je slijedeći  
 

 
ZAKLJUČAK 

 
Odbor za financije prihvaća Prijedlog Drugih Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa za 
2017. godinu s projekcijom za 2018. i 2019. godinu te predlaže Gradskom Vijeću da istog 
razmotri i usvoji. 
 
GLASOVANJEM: 5 „ZA“ i 1 „PROTIV“. 
 
AD 3. Pod točkom „Razno“ dogovoren je termin održavanja budućih sjednica  Odbora za 
financije i to u 18,00 sati. 
 
 
 
 
 

             PREDSJEDNIK ODBORA 
                                 Dorino Rajković, v.r 

DOSTAVITI: 
1. Članovima Odbora, svima 
2. Gradonačelniku Grada Labina 
3. Gradskom vijeću Grada Labina 
4. Arhiva. 


